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Kallelse Årsmöte 
 

 

Det är åter dags för Årsmöte.  

Mötet blir på Gaddenskolan tisdagen den 29 mars kl 19:00 

Eftersom vi inte hade något nårsmöte förra året måste vi även ha ett kortare 

årsmöte gällande 2020-2021 samma gång. 

Därför blir det väldigt mycke information i den bifogade kallelsen. Röstkort 

till mötet finner ni på sidan 3 i kallelsen. 

Kallelse, verksamhetsberättelse, dagordning, ekonomisk 

redovisning samt budgetförslag för 2022-2023 finner du på 

följande sidor i detta nyhetsbrev.  

OBS! Glöm inte ta med det röstkort du finner på dagordningen 

 
Läget om inbrottet 
Vad vi vet nu är det ett 10-tal garage som haft besök. Minst 24 däck o fälgar är stulna samt 

golfutrustningar. Däck o fälgar täcks vanligen av bilförsäkringen och övrigt hanteras via hem eller 

villaförsäkringen. Jag har fått tips om en äldre avställd Van som synts på onsdagen vid Preem. 

Tipsaren har även registrerat bilens registreringsnummer som kommer rapporteras till mig. Bilen 

är hemmahörande i Varberg. Vi kommer lämna detta tips vidare till Polisen. Jag och vår kassör 

kommer även att träffa Securitas på onsdag för att diskutera hur vi kan förbättra vårt skydd 

fortsättningsvis och vad kostnaden skulle bli för Samfälligheten i så fall. På tisdag kommer vi 

även att åtgärda de portar där dom dragit sönder nödöppningen. Från styrelsens sida beklagar vi 

alla olägenheter detta orsakat våra boende som drabbats. Utöver detta har det även medfört stor 

tidsåtgång för oss som varit engagerade i kontakter med Polis, portleverantör, försäkringsbolag 

och Securitas. Hoppas ni trots det inträffade har förtroende för oss i det arbete vi lägger ner och 

betänker att även vi är lekmän för denna typ av händelser. 

 
 


